
 

 

Protokół nr 25/2016 

 

  

 

z XXV zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 22 listopada 2016r., która odbyła się przy                           

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem obrady 

oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 250. Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 251. Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 252. Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 

  

  

Ad.3 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz  przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2017  – druk nr 242.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/218/2016 została przyjęta. 

 

Ad.4 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa o przystąpienie do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ul. 

Klemensiewicza – ul. Żmujdzka – druk nr 243. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?    



 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Łukasz Wantuch, radny p.Dominik Jaśkowiec, przew. p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/219/2016 została przyjęta. 

 

Ad.5 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wniosku do Komisji 

Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa o korektę granicy Dzielnicy III Prądnik Czerwony z granicą Dzielnicy 

XV Mistrzejowice  – druk nr 244.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Mateusz Drożdż, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Dominik Jaśkowiec. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/220/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.6 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie  wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa o przystąpienie do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Cmentarz 

Prądnik Czerwony – ul. Strzelców – druk nr 245.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radna p.Agnieszka Jasiówka, radny p.Dominik Jaśkowiec. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/221/2016 została przyjęta. 

  

Ad.7 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa o przystąpienie do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ul. 

Cieślewskiego  – druk nr 246.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radna p.Agnieszka Jasiówka, radna p.Wanda Zasada, radny 

p.Rafał Miś, radny p.Dominik Jaśkowiec. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/222/2016 została przyjęta. 

 

 



Ad.8 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie  wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. przeprowadzenia analizy w zakresie możliwości wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na 

odcinku ulicy Łąkowej pomiędzy ulicą Ułanów a ulicą Niedużą  – druk nr 247.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Jacek Wojs, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Rafał Miś, radny p.Dominik 

Jaśkowiec, radna p.Karolina Manikowska. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych (jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu): 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/223/2016 została przyjęta. 

 

Ad.9 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wszczęcia procedury rozwiązania umowy użytkowania wieczystego ustalonego na rzecz 

Spółdzielni Mieszkaniowej Prądnik Czerwony na wybranych obszarach stanowiących ogólnodostępne tereny sportowe, 

rekreacyjne i parkowe zlokalizowane na terenie osiedla Prądnik Czerwony – druk nr 248.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Dominik Jaśkowiec. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/224/2016 została przyjęta. 

 

Ad.10 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii oraz 

przedłożenia wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie propozycji zmian sieci szkolnej na terenie Dzielnicy 

III Prądnik Czerwony – druk nr 249.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Dominik Jaśkowiec, radna p.Agnieszka Jasiówka, 

radna p.Wanda Zasada, radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Jacek Wojs. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr XXV/225/2016 została przyjęta. 

 

Ad.11 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Infrastruktury 

Komunalnej i Budownictwa w sprawie  opinii do wniosku  objętego pismem  GS-02.6844.1.8.2015 z dnia  28.10.2016r 

– druk nr 250.  Wprowadził autopoprawkę w §2 „Gmina Miejska Kraków”. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

 Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 



Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/226/2016 została przyjęta. 

  

Ad.12 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Infrastruktury 

Komunalnej i Budownictwa w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  objętego wnioskiem Nr 

BP-02.6721.305.2016.ARW – druk nr 251.    

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

 Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/227/2016 została przyjęta. 

  

Ad.13 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Infrastruktury 

Komunalnej i Budownictwa w sprawie  wyrażenia opinii do zamierzenia inwestycyjnego objętego wnioskiem Nr AU-

02-2.6730.2.1626.2015.AKW  – druk nr 252.    

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

 Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/228/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.14 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Infrastruktury 

Komunalnej i Budownictwa w sprawie  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa – druk nr 253. Wprowadził 

autopoprawkę: dopisuje się w tytule uchwały „o zamontowanie wiaty przystankowej na ul.Brogi”. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

 Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXV/229/2016 została przyjęta. 

 

Ad.15 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

  

 

Ad.16 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, iż kolejna sesja odbędzie się 13 grudnia 2016r.                              

o godz. 17.00.    

 

Radny p.Mateusz Drożdż poprosił o nadsyłanie materiałów do Biuletynu do 30 listopada. 

 



Radny p.Jacek Wojs poruszył sprawę ekranów akustycznych przy ul.Meissnera. 

 

Radny p.Rafał Miś zwrócił uwagę na konieczność oznakowania przejścia dla pieszych na ul.Majora. 

  

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 20.30. 

 

 

Prowadzący obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

  

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


